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 1.7.24פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

בנימ מועצת  הנהלת  ישיבת  ביום  פרוטוקול  שהתקיימה  עדה  גבעת  ראש   1.7.24ה    שניינה  בלשכת 

 .המועצה

 ראש המועצה  - גיל חנניה משתתפים: 

 

 חברי הנהלה:

 

עציון ש חולי  ,ושנית  עזני   ,ענת  אורון  נשורצמן  שחר  יגאל,  מיכל  ארז,  ,  טע 

 .דפנה לב ארי ,נסקי'אסתר רוז

 

 .אביטל תבור, תמיר יונגר ,דרור לוי ,מי פרץוליאור זיוון, של נעדרו:

 

 מנכ"לית - ניצן מחנאי גרמן צוות מקצועי: 

 גזבר  - אבישי יצחקי

 ש "יועמ -אריאל פישר 

 מ אגף חק"ר "מ -ארז אבנר 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 

 

 על סדר היום:

 2022לתי ימרכז קה -ח כספי "הצגת דו .1

 2022ועדה מרחבית  - ח כספי"הצגת דו .2

 עדכון  -שיבוצי מוסדות חינוך  .3

 2025ת ודיון ואישור תבחינים לתמיכ .4

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ברכה, ב

 גיל חנניה

 ראש המועצה         
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 מהלך הדיון: 

 

 .לתייח כספי מרכז קה"הצגת דו .1

   .את הנתוניםח וסוקר "מציג את הדו אבישי יצחקי: 

 

 . ח כספי ועדה מרחבית"הצגת דו .2

 . את הנתונים ח וסוקר"מציג את הדו אבישי יצחקי: 

 

   .חינוך למוסדותהצגת נתוני רישום  .3

על  ארז אבנר :  פירוט  כולל  א  גנים/כיתות  שיבוצי  של  המצב  ואת  הנתונים  את  מציג 

 התהליך.

 

   .2025הצגת תבחינים לתמיכות  .4

ההנהלה,    עז  מיכלחברות  מהדיון  ני  אורון  יוצאות  חולי  שהינן    מכיווןוענת 

 חברות עמותות אשר מועמדות לקבלת תמיכה.

ל   ניצן מחנאי גרמן :  שאישרנו  והעקיפות  הישירות  לתמיכות  התבחינים  את    2024מציגה 

 2025וממליצה לאשר את אותן התמיכות ל 

.  60/40לכל עמותה ולא חלוקה של    50%מבקשת שבעמותות לשימור יהיה   עציון:  שושנית

 ל הישוב.דשעמותה לשימור תתוקצב פחות רק בגלל גואין סיבה 

 ולא מצומצם. זאת החלטה שיש לקחת בפורום רחב  ,אין לנו פורם להצבעה גיל חנניה:

, העברת הכשרה בנוגע מבקשת להכניס תבחין לקבלת תמיכה לתנועות נוער   עציון :  שושנית

 להתמודדות בצריכת סמים ואלכוהול . 

שנתית   " הכשרה  העברת  הינו  הנוער  לתנועות  התמיכה  למתן  נוסף  תנאי 

מותאמת לצוות הבוגר הקשורה בהתמודדות בצריכת סמים אלכוהול  ו/או  

והרשתות   טבק  )סוחרים/חברות  בשוק  המשפיעים  הגורמים  של  השפעה 

 " החברתיות(.

 . מבחינה משפטית אין מניעה   אריאל פישר: 

 לא הוחלט האם כן או לא.  

 2-12%לטווח של  2-8%התמיכה של עמותות שונות מ  %מבקשת לשנות את  'נסקי : זואסתי ר

 שלא נמצאות בקטגוריה אחרת , על מנת לתת מענה גבוה יותר לעמותות 

 זאת החלטה שיש לקחת בפורום רחב ולא מצומצם.ם להצבעה, ו אין לנו פור גיל חנניה :

 

 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 גיל חנניה

 ראש המועצה           


